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Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzet i
Erőforrás Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Tovább használhatják–e 2012 . január 1-től a szcientológusok a Magyarországi
Szcientológia Egyház kifejezést? ”

címmel .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az új egyházügyi törvény – nagyon helyesen - kizárja az elismert egyházak körébő l a
szcientológiát . A szcientológusok tevékenységér ől már egy korábbi interpellációmban
értekeztem, s az arra kapott választ is elfogadtam, így erre most külön nem térnék ki . Sokkal
inkább érdekelne most egy technikai jellegű kérdésemre a válasz. A szcientológia
magyarországi szárnya 1991 óta működik hazánkban, Magyarországi Szcientológia Egyháza
néven .

Mivel a következő évtő l már jogilag sem lesz egyház a tömörülés, ezért jogosan vet ődhet fel a
kérdés, hogy a továbbiakban használhatják–e ezt az elnevezést, vagy pedig kénytelenek
lesznek nevüket is megváltoztatni a fent írt egyszerű ok miatt?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . december 14 .

Tisztelettel :

Nemeth Zsdlt
országgyűlési képviselő
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